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W odpowiedzi na interpelację z dnia 28.11.2019r. w sprawie odtworzenia herbu Kalisza  na
ul. Mariańskiej oraz planowanych działań w kwestii rewitalizacji ul. Mariańskiej, uprzejmie
wyjaśniam  niżej.

Przywrócenie herbu do pierwotnego stanu przez Energa Ciepło Kaliskie miało nastąpić  w
terminie  do  31.05.br  z  uwagi  na  zaplanowane  roboty  związane  z  kontynuacją  sieci
ciepłowniczej  w  ul.  Łaziennej  w  wyniku  których  nastąpiłoby  ponowne  naruszenie
nawierzchni w ul. Mariańskiej w tym przedmiotowego herbu. Z przyczyn leżących po stronie
Energa Ciepło Kaliskie nie doszło do realizacji w/w prac, które obecnie planowane są w m-cu
styczniu  2020r.  i  w tym okresie  czasu  Energa  Ciepło  winna  dokonać  odtworzenia  herbu
zgodnie z jego pierwotnym wyglądem.  Jednocześnie pragnę nadmienić, że analizowana jest
likwidacja herbu (jego usunięcie poprzez zabrukowanie nawierzchni). W przypadku podjęcia
takiej  decyzji,  przywrócenie  herbu  jw.  przez  Energa  Ciepło  Kaliskie   stałoby  się
bezprzedmiotowe.
Jeżeli  chodzi  o  planowane  działania  w zakresie  rewitalizacji  ulicy  Mariańskiej  uprzejmie
informuję,  że  na  obecnym  etapie  trwają  prace  w  zakresie  opracowania  dokumentacji
technicznej  na  przebudowę  ulicy  Mariańskiej  i  ul.  Łaziennej.  Zarówno  przebudowa  ul.
Mariańskiej  jak  również  ul.  Łaziennej  została  uwzględniona  w programie  pn.  ,,  Program
Budowy i Przebudowy Dróg Osiedlowych „ z planowaną realizacją w 2022r. 
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